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Skolerådet 
 

Møde 
 
Tirsdag den 5. februar 2019 
Kl. 19 – 21 på Mosede Skole   
 
 
Medlemmer 
Claus Jensen 

 
Skole- og Børneudvalget, formand 

Anne Marie Lyduch Skole- og Børneudvalget 
Bjarke Abel Skole- og Børneudvalget 
Jari Due Jessen Skole- og Børneudvalget 
Kai Nielsen Skole- og Børneudvalget A 
Michael Søgaard Schrøder Skolebestyrelsesformand, Arenaskolen 
Jesper Ingemann-Petersen Skolebestyrelsesformand, Krogårdskolen 
Jesper Brønnum Skolebestyrelsesformand, Holmeager Skole 
Jannick Michael Hansen Skolebestyrelsesformand, Tune Skole A 
Thomas Klingspor-Bentzen Skolebestyrelsesformand, Hedelyskolen 
Julie Maria K. Mindedahl Nyamadi Skolebestyrelsesformand, Damagerskolen 
Merete Aasbjerg Petersen Skolebestyrelsesformand, Karlslunde Skole 
John Larsen Skolebestyrelsesformand, Strandskolen 

Dion Rønne 
Skolebestyrelsesformand, Kirkemosegaard og 
Bugtskolen 

Morten Thielsen Skolebestyrelsesformand, Mosede Skole 
Pia Sødequist Repræsentant v/Skole og Forældre 
Sigridur Jakobsdottir Medarbejderrepræsentant, TR, Tune Skole 
Søren Normann Andersen Medarbejderrepræsentant, TR, Krogård 
Jens Olsen Skolelederrepræsentant 
Tina Beck-Nilsson Greve Lærerforening 
Henrik Harder Direktør 
Rasmus Johnsen Centerchef, Center for dagtilbud & skoler (CDS) 

Gry Dose Jarmer 
 
Udviklingskonsulent,  
Center for dagtilbud & skoler (CDS) 

  
 

Skolerådets møder i skoleåret 2018/19: 
6. juni 2019 

https://www.greve.dk/politik/byraad-og-udvalg/andre-raad/skoleraadet/
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Referat 

 
 

Ad 1 Velkomst og præsentation, ved Skole- og Børneudvalgets 
 formand Claus Jensen 

 Skole- og Børneudvalgets formand Claus Jensen bød velkommen  
 - og særligt velkommen til Michael Schrøder, nyvalgt formand på Arena. 

Ad 3  Struktur for et fælles skolevæsen i Greve Kommune,  

 v. centerchef Rasmus Johnsen  
 

 Oplæg v. centerchef Rasmus Johnsen, omdelt og vedlagt. 

 

 Ad fælles opsamling: 

 Gruppernes noter vedlagt referatet. 

 

SB formændene gjorde opmærksom på, at de gerne ville have modtaget 
det omdelte materiale på forhånd. 

 
Ad 4 Opfølgning og orientering, v. direktør Henrik Harder og udvalget 

formand Claus Jensen  
 

 Ad referat om den nye Børne- og Ungepolitik  
Byrådet vedtager den endelige Børne- og Ungepolitik 29. april 2019. 

 Ad referat om ny ressource-fordelingsmodel på skoleområdet.  
SBU drøftede ressourcefordelingsmodellen på møde 31. januar 2019. 
Claus orienterede om den nye model. Udvalgets behandling af en ny 
ressourcemodel pågår fortsat. 

Der blev stillet spørgsmål til den nye model og vægtningen af 
socioøkonomi.  

 Hvordan vægten af antallet af klasser indgår, laves der nye 
beregninger på til udvalgets kommende drøftelse.  

 (Efter Skolerådets møde har Byrådet endelig vedtaget en revideret, ny 
model for fordeling af ressourcer vedrørende almenundervisningen på 
kommunens folkeskoler den 25. februar 2019, jf. referat) 

 

 Ad referat om repræsentant til Udviklingsudvalget. Det fremgår af 
styrelses-vedtægten, og er aftalt på seneste udviklingsudvalgsmøde at, 
SB-formændene skal vælge en repræsentant til Udviklingsudvalget. 
Jesper Ingemann-Petersen blev valgt. 
 
Formand for BUPL, Birgitte Bührmann har anmodet om, at få 
medlemskab af Skolerådet. Tiltrådt. Birgitte er velkommen. 
 

 Ad referat om elevernes socioøkonomiske baggrund.  
Resultaterne af elevernes faglige resultater foreligger på hver skole. 

http://polweb.nethotel.dk/Produkt/PolWeb/default.asp?p=greve&page=document&docId=120771&itemId=120886
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 Formændene ønsker de tal, der anvendes til beregning af en ny 
ressourcemodel. 
 

 Ad referat om sygefravær på skolerne.  
Tallene i det rundsendte materiale er for hele 2018. 
Gode erfaringer fra Bugtskolen. 

 

Ad evt. Spørgsmål: Kommer der fælles principper om kommunikation, når AULA 
træder i kraft? Svaret er nej. Der arbejdes med fælles brug af den 
kommende platform. Gode råd til kommunikation eftersendes, når de 
foreligger. 

 Ønske om punkt om skolestruktur til næste gang. 

Claus rundede af med at gentage ønske om, at formændene inviterer 
ham på besøg på skolerne. 

 Næste møde foregår på Arena skolen. 

 

Ad 6 Afrunding, ved udvalgets formand Claus Jensen  

 Rasmus Johnsen beskrev referatets indhold i stedet for at læse det op. 

 

 

 


